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Referat af ordinær generalforsamling i  

Kongeåparkens Grundejerforening 
Mødet afholdt torsdag d. 13.marts 2023 kl. 20:00 i Arena Syd 

Deltagere:   16 beboere 14 fra husstande 

 

Emne Bemærkninger Besluttet 

• Valg af dirigent  Jakob Barsballe 

• Valg af referent  Matthias Rüdinger tager 

referat 

• Formandens 
beretning 

Niels Vejrup fremlagde 
årsberetningen.  
 

Beretningen blev 
godkendt af 
generalforsamlingen. 

 

Bemærkning vedr. de 
grønne områder hvor der i 

forbindelsen med 

etablering af fjernvarme 

blev brugt som 
oplægningsplads. Re-
etableringen er ikke ok, 

meget af jorden og ny sået 

græs er skyllet væk. 

Bestyrelsen kontakter 

Vamdrup fjernvarme for 
at finde en løsning på 

dette. 
 

• Kasserens 
beretning og 
fastsættelse af 
kontingent og 
fremlæggelse af 
budget 

Finn Holm fremlagde 
regnskabet for 

generalforsamlingen. 

 
Bestyrelsen forslår 

kontingentet uændret fastsat 
til 700 DKK. 

Tilsvarende budget blev 
fremlagt. 
 

Regnskabet og blev 
godkendt af 

generalforsamlingen. 

Budgettet og kontingentet 
blev godkendt. 

• Valg til 
bestyrelsen 

På valg er  
 

a. Niels Vejrup Pedersen #47 

b. Matthias Rüdinger #1 
c. Ulla Bull #25 

Alle tre blev genvalgt. 
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• Valg af 
suppleanter 

Arno Petersen, #51 valgt som 

suppleant  

Arno Petersen, #51 

• Valg af revisor  Palle Corydon genvalgt som 

revisor. 

• Valg af revisor-
suppleant 

 Lene Skibsted #31, valgt som 

revisorsuppleant. 

• Indkomne 
forslag 

Ingen indkommende forslag.   • Eventuelt Fremtid af legepladsen: Der 

planlægges en frivillig arbejdsdag 

inden sommerferien for at ordne 

pladsen lidt, samtidig klippes 

hækken mere nede. Evt. oprettes 

opslag på Facebook-gruppen for 

ideer hvad der ellers kunne ske på 

pladsen.  

 

Der er nogle bilister der kører for 

stærkt på stamvejen. Der 

appelleres til at køre pænt. 

 

Hundelort på græsarealer ses som 

et voksenende problem. 

Hundejere/Hundelufter bedes 

opsamle efterladenskaberne. 

 

 

 

 



 

::  Kongeåparkens Grundejerforening  ::  www.kongeaaparken.dk  :: 

Formandsberetning 13-04-2023 

Det har været et stille år i Kongeåparkens Grundejerforening. 

Sidste års generalforsamling blev afholdt d. 30/3-2022 på Hotel Vamdrup.   

Til valg for bestyrelsen var Finn Holm (Nr. 3) og Jakob Barsballe Nielsen (Nr. 15), og alle blev genvalgt i be-

styrelsen.  

Der blev traditionen tro afholdt Sankt Hans d. 23/6-2022. 

Området er stadig attraktivt, i det tre huse har skiftet ejer i løbet af 2022. 

2022 blev også året hvor vi alle blev tilsluttet fjernvarmen. 

I forhold til de grønne områder vi har vedligeholdelsespligt på, har vi de seneste år haft en samarbejdspart-

ner der gør det godt, og derfor har vi et fortsat samarbejde omkring dette. 

 

http://www.kongeaaparken.dk/

